
Innkalling til FAU-møte Benterud skole  

Dato: 7.november 2024 Tid: 19:00-21:00 

Sted: Klasserom 2.trinn 1.etg i det nye skolebygget, Benterud skole 

Innkalte fra FAU: 

Klasse Representant 
 
Til stede 

 
Klasse 

 
Representant 

 
Til stede 

1.trinn Jørgen Hermansen x 5.trinn Steinar Pettersen x 

1.trinn Marija Caric x 5.trinn Mari Schanche – ikke 
tilstede 

Maria Knædal 
(vara)  

2.trinn Elisabeth Hammer x 6.trinn Solveig Skaar x 

2.trinn Elisabeth Vik x 6.trinn Assel Issina  

3.trinn Monika Kristin Vik x 7.trinn Håkon von Hirsch x 

3.trinn Tamara Vatnehagen x 7.trinn Linda Holmeide  

4.trinn Ida Christin Blomsø x Basen Thomas Bertelsen  

4.trinn Joakim Hammer x Basen Bikramdeep Singh  

Andre innkalte: Christopher Hall (rektor) 

 

Agenda:  

1) Innkalling og agenda er godkjent 

 

2) Referat fra forrige FAU-møte er godkjent 

 

3) Rektors tid med FAU 

• Christopher Hall startet 1. oktober, og er godt i gang med å bli kjent med Benterud.  

• Det kommer ny assisterende rektor fra januar.  

• Det har vært noen utfordringer med SFO-oppstarten, spesielt på 1. trinn. Baseleder for 

1.trinn har sagt opp stillingen sin, og meldte på Vigilo at SFO ikke drives etter 

myndighetenes retningslinjer. Skolen, i samarbeid med skolekontoret, har satt i gang 

arbeid for å følge opp påstandene til den ansatte. Dette pågår nå. Det er satt i gang flere 

tiltak for utredning og forbedring, blant annet er det sendt ut en undersøkelse i Vigilo til 

foreldre med barn på SFO. 

▪ Rektor har søkt om tillatelse til å ansette ny SFO-leder på heltid. Denne prosessen 

pågår, og ledergruppa jobber videre med en fremtidig organisering for SFO.   

▪ Rektor holder FAU fortløpende oppdatert om eventuelle andre tiltak som 

iverksettes. 

 

 

4) Fra FAU til rektor 

• FAU tok i forrige FAU-møte opp ønsket om polstring av stolper på huskestativ der barna 

aker og lurer på om bestilt polstring er levert og montert. Tidligere rektor forteller at 

polstring er bestilt, men ikke ankommet og montert. Ny rektor kommer tilbake med 

informasjon til neste FAU-møte.  

• Åpen kveld har tradisjonelt vært skolens arrangement, FAU har “drevet” arrangementet 

siste par årene. Vi ønsker en dialog om hvordan arrangementet skal videreføres 



• Mobilregler på skolen: FAU har tidligere blitt utfordret på reglement/regler for 

oppbevaring av mobiltelefoner og lignende i skoletiden. FAU har gitt tilbakemelding om 

at vi ønsker forslag til reglement å ta stilling til, og at vi ønsker at Benterud legger seg på 

samme regler som Lørenskogskolene forøvrig. Rektor kommer med forslag til FAU før 

neste FAU-møte i januar 2025.  

 

5) Evaluering av åpen kveld fra FAU 

Tilbakemeldinger fra deltakerne er i hovedsak positive, det oppleves som et hyggelig og 

samlende arrangement. Arrangementet bidrar til en åpen og felles skole. I år var det også 

bokbytte i Benterudhallen, mulighet for ansiktsmaling og egen neglelakkstasjon i tillegg til 

utstillinger og annet i flere klasserom. FAU har allerede dialog med skolen om neste års 

arrangement.  

 

6) Trafikkutfordringer ved skolen 

Det er en del trafikkutfordringer med kjøring av barn til og fra skolen. Det er flere uheldige 

situasjoner, og det er behov for holdningsarbeid. Trafikkgruppa i FAU tar tak i utfordringene 

og vil til neste møte komme med tilbakemelding/forslag til aktivitet.  

 

7) Spond i foreldrekommunikasjon 

FAU har i flere møter jobbet med et ønske om å tilrettelegge for Spond som digital 

kommunikasjonsplattform for FAU og for foreldre i klassene. Dette vil forenkle 

kommunikasjonen fra FAU til klassene, samt gjøre det enklere å digitalt samarbeide på tvers 

av klasser på de enkelte trinn.  

 

FAU har nå tilrettelagt for dette, og FAU-representantene tar kontakt med klassekontaktene 

på sitt trinn for å komme i gang. Det er frivillig om klassen ønsker å benytte Spond. Dersom 

klassen allerede benytter Spond kan gruppen i Spond enkelt knyttes til Benterud FAU- og 

foreldrekommunikasjon. Dersom klassen ikke benytter Spond i dag, tilrettelegges gruppe i 

Spond for den enkelte klasse. Klassekontaktene gir beskjed til FAU-representant for å komme 

i gang.  

 

8) Valg av representanter til arbeidsgruppene og eventuelle saker til gruppene.  

Oversikt arbeidsgruppene i skoleåret 2024/2025: 

• SFO-gruppe: Marija, Elisabeth H og Elisabeth V 

• Åpen kveld-gruppe: Jørgen, Tamara og Monika 

• Trafikk- og miljøgruppe: Joakim, Steinar og Håkon 

• Natteravnsgruppe: Solveig 

• Inkluderingsgruppe: Monika og Assel 

• Bibliotek-kontakt: Elisabeth Vik 

• Web-ansvarlig: Monika 

• Nettvett/ Ipadgruppe: Marija og Ida 

 

9) Skolefotoleverandør 

Skolen ønsker FAUs tilbakemelding på skolefotoleverandør,  og ber om bistand fra FAU til 

valg av ny leverandør dersom ønske om endring fra Lime Foto og Norsk skolefoto.  



Elisabeth Vik og Jørgen Hermansen tar dialog med skolen på dette, og vil foreslå alternativer 

til skolen.  

 

10) 17. Mai 2025 

Komiteen på 5. trinn skal ha møte i november for å starte arbeidet fram til neste års 17. Mai. 

Maria Knædal (vara FAU og klassekontakt 5B) tar initiativ til oppstartsmøte med komiteen. 

Steinar Pettersen (5A) er FAU-kontakt for komiteen.  

 

11) Saker fra/til klassene 

• Sak fra 1. trinn hvor det stilles spørsmål til bruk av skjerm i spisetid. Oppgaven gis til 

nettvett/iPad gruppa for å finne ut litt mer om dette er en generell problemstilling blant 

foreldrene og evt. melde som sak til neste møte 

• Sak fra 5. trinn hvor det er tilbakemelding fra flere om at det er liten spisetid på. Det er 

gitt tilbakemeldinger til kontaktlærere, saken tas i neste FAU-møte om det ikke erfares 

endringer etter tilbakemeldingene.  

 

12) Saker fra/til SU - Jørgen og Joakim informerer 

• Det ble orientert om utskifting av vinduer i gamle bygg, skal pågå i neste 3-4 uker.  

• Trafikksituasjonen rundt Benterud er tatt opp i møtet. Det er store utfordringer inn og ut 

av Tunveien og situasjonen med svært lite drop-off område på skolens område.  

• FAU tok opp bruk av skolens lokaler til ulike klassearrangement. FAU ønsker at skolen kan 

sende en oversikt over evt. utfordringer slik at vi kan se på løsninger for å fortsatt ha 

muligheten til å låne skolens lokaler til sosiale initiativ og arrangementet.  

 

13) Saker fra/til LFAU – Joakim og Monika informerer 

• Fra møtet 24.09:  

• IKT-rådgiver for oppvekst Anders Berle, orienterte om (digitale) læremidler i 

Lørenskogskolen. Det fokuseres på gode undervisningsøkter hvor både analoge 

og digitale læremidler skal ha plass. Appene som benyttes i skole er 

kvalitetssikret av egen gruppe som jobber med læremidler og det er 

innholdsfilter på nettbrettene.  

• Orientering fra skolesjef Camilla Sandstrøm Mathiassen  

▪ Orientering om budsjettprosessen i kommunen, det er stram økonomi 

▪ Kvalitetsplan for SFO og skole skal revideres. LFAU vil få utkast 

presentert.  

  

14) Årsrapport - gjennomgå siste års regnskap og ferdigstille rapport 

Resultatregnskap er gjennomgått og vil legges i årsrapporten, slik at denne kan deles.  

 

15) Eventuelt  

FAU har mottatt en søknad fra ballkomiteen på 7. trinn om støtte til årets skoleball. FAU gir 

9000,- til dette års ballkomite. Dette er en økning fra tidligere år.  

5000,- av tildelte penger skal gå til innkjøp av gjenbrukbare ting som kan brukes til 

kommende skoleball og tilsvarende arrangementer. Resterende 4000,- dekker øvrige 

innkjøp. Ballkomiteen må avklare med skolens ledelse hvor utstyr kan lagres.  

 



Neste FAU møte er onsdag 8.januar 2025 kl. 19-21 i klasserom 1.etg i det nye skolebygget.  

Mvh Joakim Hammer (Leder) m/styret i FAU 


